
电磁阀 4V210-08 220V 气源调压阀 气动元件

产品名称 电磁阀 4V210-08 220V 气源调压阀 气动元件

公司名称 乐清市神宝气动有限公司

价格 面议

规格参数 型号:4V210-08220V
适用范围:安装

公司地址 浙江乐清市白石工业区

联系电话 86 0577 61786666 15258790666

产品详情

公司简介      乐清神宝气动有限公司是一家集研发、制造、销售为一体的专业气动元件生产厂家
，现公司拥有一批高科技人员，应用最新的科学技术，严谨的质量管理，已掌握了一整套完善的气动产
品研发和制造核心技术。确保产品具备稳定的质量和卓越的性能。公司坚持以人为本，改革创新，始终
坚持“以市场需求为导向，以技术创新为核心”的经营方针。为客户提供高品质的产品，热情周到的服
务，从而赢得客户的一至好评，“努力奋斗，自强不息”我们全体同仁将不负广大客户对本公司的厚爱
与信任，努力成为最优秀的自动化设备供应商。     yueqing shenbao pneumatic co., ltd. is a collection
research and development, manufacturing, sales as one of professional pneumatic components manufacturer, is now
the company has a group of high-tech personnel, apply the latest science and technology, strict quality management,
has mastered a set of complete pneumatic product research and development and manufacture of core technology.
ensure that the product has stable quality and excellent performance.companies adhere to leave this first, reform and
innovation, always adhere to the "market demand oriented, technology innovation as the core" business policy. to
provide clients with high quality products, warm and thoughtful service, to win customers one to praise, all colleagues
of the "hard struggle, constantly striving to" we shall meet our customers love and trust to our company, striving to
become the best automation equipment suppliers. 

本产品的加工定制是否，型号是4V210-08220V，适用范围是安装，产品别名是电磁阀，品牌是SHBO，规
格是AW2000-02,4V210-08220V
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